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§ 6    Förvaltningschefens information 
 

Förvaltningschefen Margareta Östrand och biträdande 

förvaltningschef Patric Rylander presenterar sig själva. 

 

Avdelningschefen Annelie Svensson presenterar ärende §13 

Anmälan om utredning enligt Lex Sarah. 
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§ 7    Verksamhetsberättelse för äldrenämnden för år 
2018  

Dnr 1.2.1-615/2018  

 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden godkänner årsredovisning med bokslut för 

2018 och överlämnar den till kommunfullmäktige och 

stadens revisorer. 

2. Äldrenämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänstutlåtande daterat 

2019-02-06 

 

Äldreförvaltningen bedömer att de mål och aktiviteter som framgår 

av verksamhetsplanen i stort uppnåtts under året och redovisar i 

tjänsteutlåtandet genomförandet av dessa i enlighet med stadens 

integrerade ledningssystem (ILS). 

 

Yrkanden  

Ordföranden Erik Slottner (KD) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Ledamoten Robert Mjörnberg m.fl. (V) anmäler ett särskilt 

uttalande till vilket vice ordföranden Mirja Räihä m.fl. (S) ansluter 

sig. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Erik Slottner (KD) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande från Robert Mjörnberg m.fl. (V) och Mirja Räihä 

m.fl. (S) 

 

Utifrån den demografiska utvecklingen som staden har framför sig 

så har den förra majoriteten haft som ambition att implementera ett 

äldreperspektiv i stadens olika verksamheter. Det är därför med stor 

tillfredsställelse vi nu bland annat kan läsa att det finns sex 

definierade kommunala nybyggnadsprojekt i boendeplaneringen.  

 

Vi är också glada över att vi lyfte arbetet med nutrition, mat och 

måltider – där dagens ärende om mat och måltider är ett av flera 

resultat.  


